
 

 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 1. november kl. 16.30-18.30 
Fraværende/afbud: Jette,  
 

1. Nyt fra 
a) Formanden 
b) Elevrådet 
c) Børnehaven 

d) SFO 

e) Skolen 

a.  
Jette vil gerne opfordre bestyrelsen til at læse nyhedsmail fra Skole og 
forældre. Birgitte har kontaktet Skole og Forældre, med en forespørgsel 
omkring muligheden for overordnet rådgivning og vejledning til den 
forestående proces omkring sammenlægning af 2 bestyrelser. 
 
b.  
Udskolingsrådet er ikke til stede og en etablering af elevråd på Harboøre 
Skole er undervejs. 
 
c.  
Børnehaven melder positiv tilbage på forløbet med musikskolen. 
 
Børnehaven søger at skabe meget struktur med afsæt i NEST - forløbet 
 
Specialpædagogerne i kommunen er under omstrukturering – dette er en 
formandsbeslutning. Kommunen er ved at sammensætte strukturen og 
mulighederne for at få specialpædagogisk støtte, men det er ikke klar 
endnu, hvorledes hjælpen bliver synlig i de enkelte institutioner. 
 
Børnehaven har dags dato oplevet at 2 børn har forladt børnehaven. 
Børnene lykkes med at komme ud ad hoveddøren, der ikke var åben. 
Der er god dialog med forældre og børnehaven overvejer pt. om der skal 
etableres særlige foranstaltninger. Hjemmene kontaktes. Det kan 
overvejes at lave retningslinjer/beredskab for hvad personalet skal gøre. 
 
d.  
SFO havde Halloweenfest tirsdag d. 31. oktober – stor succes 
 
 
e.  
Valget af leder på Tangen Skole blev besluttet mandag d. 23.10 
 
 
Forældredag d. 31.okt. – Ikke mange besøgende 
 
Trivselsindsats opstart 13. november og 13 dage frem - Skolen tager 
udgangspunkt i styrkebaseret tilgang – elever skal finde deres egne 
styrker. 
 
Revurderinger i Y er under planlægning – vi revurderer alle Y elever i 
december måned. 
 
Skolehjem samtaler med meddelelsesbog og resultater fra Nationale-test 
er under udarbejdelse. 
 
Skolebordet – ny platform, hvor vi samler informationerne om eleverne, 
herunder meddelelsesbog og udvidet meddelelsesbog. 
 



 

 

Personalesituationen:  
Vi har ansat Anne Mette Bjerre som lærer i YG2.  
Vi har pt. et lavt antal af syge. 
 
 

2.  Høringssvar Forslag om 
nedlæggelse af afdeling 
Klinkby 
Bilag tilsendes separat fra 
Jette 

Høringsforslaget godkendes af bestyrelsen og sendes afsted.  
 

4.  Principper – se bilag 
 

Inden december-mødet i Thyborøn skal de nedsatte grupper 
omhandlende 
Ad. 2) skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 
fællesskaber Ledelse repræsenteret af Christina Thusgaard + Jette Christensen 
Ad. 7) fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 
udsendelse i praktik m.v. Ledelse repræsenteret af Boris Loftager + Camilla Bro 
+ Birgitte Bech-Larsen 
afvikle møde om komme med forslag om et fremtidigt princip. 
Principperne bringes frem og input til arbejdet modtages.  
 
 
 

5.  Økonomi  
Orientering om større 
indkøb 

Økonomien er god i skole, børnehave og SFO. 
Skolen overvejer at anlægge100 m løbebane oven på den eksisterende 
løbebane af asfalt. Bestyrelsen bakker op omkring initiativet.  
 

6.  Madordning i børnehaven 
 

Birgitte oplyser bestyrelsen omkring den kommunale madordning. 

7.  NEST  
Orientering om NEST i bh – 
og kommende forløb i skole 
 

Børnehaven har igennem det seneste år været igennem et pædagogisk 
undervisningsforløb under navnet NEST – en pædagogisk tankegang, der 
skal bane vej for special pædagogik ind i almen. 
 
Skole har fra december allieret sig med Katrine Thomsen fra Nest, som 
skal køre det samme forløb, bare tilrettelagt til indskolingen og 
mellemtrinnet. Forløbet kommer til at køre fra december 23 til maj 24. 
Forløbet veksler mellem undervisning, intervention i praksis og evaluering 
og indeholder emner som ’selvregulering’, ’overblik’ og ’struktur’ 
Personalet er positive stemt over for initiativet. 

8.  Evt.  
 

 

 Næste møde  Fælles bestyrelsesmøde 7. december i Thyborøn 
 

    

 


